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 Шеф српске дипломатије Ивица Дачић изјавио је данас у Београду да питање правно
обавезујућег споразума о нормализацији односа са Косовом није ново, јер јер покренуто
приликом отварања преговара о чланству Србије у ЕУ.

  

  "Ми смо отворени за дијалог, али нисмо за прихватање једностраних потеза", рекао је
Дачић после разговора с премијером Гвинеје Бисао Умаром Сосиком Ембалом.   

Он је поновио да Србија неће признати Косово. "Од тога нема ништа, немојте да сте
смешни", рекао је Дачић.

  

Дачич није желео да коментарише отказивање конференције за новинаре премијера
Косова Рамуша Харадинаја с високом представницом ЕУ Федериком Могерини и
европскм комесаром Јоханесом Ханом, после данашњег састанка Савета за
стабилизацију и придруживање Косово и ЕУ у Бриселу.

  

"Ми имамо информацију шта се десило, али није на нама да то коментаришемо", рекао је.

  

Додао је да је очигледно да постоје велике разлике у схватању Приштине и ЕУ, јер ЕУ
не може да има другачији став од статусно неутралног, пошто пет земаља ЕУ није
признало Косово.
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(Бета)
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